
Αγαπητέ Πρόεδρε και Αγαπητά Μέλη του ΣΠΑΚ 

 

Χαιρετίζω με ιδιαίτερη χαρά και ικανοποίηση την προσπάθεια που γίνεται από τον ΣΠΑΚ- 

του οποίου έχω την τιμή να είμαι μέλος και να συμμετέχω στις εκδηλώσεις όταν οι 

περιστάσεις μου το επιτρέπουν. 

Η δημιουργία και ανάπτυξη των ΣΠΑΚ, πέρα από το αθλητικό σκέλος μέσα από τους αγώνες 

στα κλειστά γήπεδα, το οποίο προσφέρει ενέργεια, βελτίωση της σωματικής πνευματικής 

και ψυχικής υγείας, παρέχει και κάτι πολύ σημαντικό που πολλές φορές αγνοούμε ή 

αδιαφορούμε. Αποτελεί Άριστο τρόπο και μέσο Κοινωνικοποίησης με ό τι αυτό συνεπάγεται 

για την βελτίωση του τρόπου διαβίωσής μας και όχι μόνο. 

Μας δίνεται η δυνατότητα να ζήσουμε και να  μοιραστούμε με πρώην συμπαίκτες ή και 

‘’αντιπάλους’’ κάποιες από τις στιγμές της ζωής μας που μας επηρέασαν θετικά ή πιθανόν 

μας άφησαν κάποια πικρή γεύση για όσα δεν μπορέσαμε να επιτύχουμε. 

Μας δίνεται η ευκαιρία να βρεθούμε από κοντά με αγαπημένους φίλους και ανθρώπους-

αθλητές που σεβόμαστε, εκτιμούμε και αγαπούμε. 

Για τους παραπάνω και ακόμα περισσότερους λόγους, θα προσπαθήσω από την πλευρά 

μου σαν άνθρωπος του basket ball και με την ιδιότητα του Συμβούλου Διαιτησίας της ΕΟΚ, 

να βοηθήσω και να στηρίξω την προσπάθεια για την ανάπτυξη και βελτίωση του όλου 

εγχειρήματος προς όφελος ΟΛΩΝ των Παλαίμαχων. 

Όπως ήδη γνωρίζετε, η ΕΟΚ δια του Προέδρου της κ. Λιόλιου, του Γενικού Δ/ντή κ. 

Σβερκούνου και Μελών της, στηρίζει έμπρακτα την ανάπτυξη και βελτίωση  του όλου 

εγχειρήματος. Θα είμαστε κοντά σας, μέσα και έξω από τα γήπεδα στο μέτρο του δυνατού. 

Εύχομαι Υγεία και Ευημερία σε Όλους . 

 

Φιλικά 
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